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Van: Markink, Jan <j.markink@gelderland.nl>
Verzonden: maandag 8 maart 2021 17:38
Aan: Izaäk van Ekeren
CC: 'h.vandaalen@barneveld.nl'; Berends, John; 
Onderwerp: RE: Verslag overleg 16 februari 2021

 
Beste Izaäk, 
 
Aan een verslag kan altijd een noot worden toegevoegd. Wel moet duidelijk zijn dat de noot van de notulist is en moet 
het een feitelijke mededeling betreffen. Aan beide voorwaarden is voldaan. Een andere mogelijkheid is om n.a.v. het 
verslag in de volgende vergadering een opmerking te maken. In dit geval hechten wij gezien de voortgang aan een 
NB in het verslag zelf. Wij zullen het verslag dan ook als vastgesteld naar jullie en Barneveld versturen.  
 
Jouw opmerking over onjuistheden in de webinars begrijpen wij niet. Graag horen wij z.s.m. en concreet welke 
onjuistheden het dan precies betreft. 
 
 
Vriendelijke groet, 
Jan Markink 
 
 

Van: Izaäk van Ekeren <i.vanekeren@scherpenzeel.nl>  
Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 19:21 
Aan: Markink, Jan <j.markink@gelderland.nl> 
Onderwerp: Verslag overleg 16 februari 2021 
 
Beste Jan, 
 
We spraken elkaar vanmiddag telefonisch over onderstaande passage die vanuit de provincie voorgesteld wordt als 
toevoeging aan het verslag van 16 februari.  
Hier gaan we niet mee akkoord. 
Wij zijn van mening dat dit eventueel pas kan worden opgenomen in een volgend verslag. Bijvoorbeeld als naar 
aanleiding van het verslag van 16 februari dit punt aan de orde komt. Het verslag is een weergave van hetgeen op 16 
februari is besproken. 
Daarnaast hebben we vandaag in een gesprek met BZK nogmaals de juistheid van mijn inbreng tijdens het overleg 
op 16 februari geverifieerd. 
 
Voorgestelde wijziging [NB ‐ de ambtelijk vertegenwoordiger van BZK, die bij het betreffende gesprek aanwezig was, 
heeft de provincie gemeld dat in het betreffende gesprek niet geadviseerd is te wachten met de voorbereidingen. Er 
volgt nog een gesprek tussen Scherpenzeel en BZK.]  
 
In ons telefonisch gesprek hadden we het ook over de Webinars van 2 en 4 maart. Ik heb je aangegeven dat wij van 
diverse kanten terug hebben gekregen dat deze onjuistheden bevatten. Dit ervaar ik als erg onprettig. 
 
Met vriendelijke groet, 
Izaäk van Ekeren 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 




